





� EMBED Equation.2  ���                           


                                 Ф.М. КАНАРЁВ


 


























                        ВОДА - НОВЫЙ       


              ИСТОЧНИК  ЭНЕРГИИ 





                       Второе издание









































                                               Кpаснодаp


                                                     2000








Philipp M. Kanarev


“WATER AS A NEW SOURCE OF ENERGY”


The second edition 


         The new experimental  results giving excess energy  cannot be explained and therefore the  contemporary theoretical physics and chemistry are in a state of crisis. This crisis can be defeated only by recognizing the significance and validity of the axiom of the unity of space-matter-time in the development of the exact sciences. This directly leads them back to classical ways of progress. This approach reinforces the connection between physics  and chemistry and elucidates the physico-chemical processes which are generating excess energy during the different methods of processing water.


           The book is intended for physicists, chemists and other specialists which are seeking new energy sources and new directions for  understanding the very basics of the microworld.


CONCLUSION


        The problem of energy is steadily increasing as prioritary importance and this will continue till new sources of energy will be found and those will warrant for mankind supplies of ecologically clean energy for the conceivable future. One of these sources is water. In the present time only a very small fraction of its potential energy content, hidden in its chemical bonds is used. This possibility was not known till yet and therefore it was not taken in consideration for a deep analysis. Now we have made a first attempt.


       We have demonstrated theoretically and experimentally the possibility to tap energy from the  chemical bonds of the water molecules. It was established that the plasma-electrolytic method of water processing is transforming  the electrical energy and other forms of energy with a coefficient of performance greater than unity.


         The first understanding of these processes became a possibility due to the new directions of theoretical description of the physico-chemical processes. The results of this analysis which are confirmed by facts, are not yet widely known by the specialists. The author thinks it is reasonable to hope that the significance of these results for the problem of energy will facilitate a critical analysis of his new theoretical ideas. 


The author has this book in English.
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	 Экспериментальные результаты по  получению дополнительной энергии при различных способах обработки воды множатся. Однако, они   до сих пор  остаются необъясненными,  потому что  современная теоретическая физика и теоретическая химия находятся в состоянии кризиса. Кризис преодолевается только при осознании значимости аксиомы единства пространства - материи - времени в развитии точных наук.  Это автоматически возвращает их на классический путь  развития. Такой подход углубляет связь между физикой и химией и проясняет физико-химические  процессы, генерирующие дополнительную энергию при различных способах обработки воды.





	Книга адресована физикам, химикам и другим специалистам, ищущим новые источники энергии и новые направления в понимании глубинных основ микромира.
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  ПРЕДИСЛОВИЕ





          В последние годы уходящего тысячелетия мировая наука включилась в активный поиск новых источников энергии. Начало этому было положено более сорока лет назад, когда появилась надежда разработать управляемый термоядерный синтез и таким образом решить энергетические проблемы ближайшего будущего. К концу столетия затраты на исследования в этом направлении превысили 23 млрд. долларов, а положительный результат так и не был получен.


      Около десяти лет назад было объявлено о результатах экспериментов, в которых ядерный синтез, как сообщалось, может протекать при комнатной температуре, и его назвали «Холодным ядерным синтезом». Появились многочисленные публикации об экспериментальном доказательстве получения дополнительной энергии при различных способах обработки  воды. 


       Вариации процесса обработки  воды множатся, появился плазменный электролиз, который также указывает на наличие дополнительной энергии, но причина этого явления до сих пор остается неясной. Существующая научная информация о воде недостаточна для объяснения выявленных экспериментальных фактов. Нужна новая научная информация о воде и новые подходы к анализу необычных явлений.
